
Z á p i s 
 

ze 4. schůze Komise pro místopis, cestovní ruch a propagaci města při Radě města Kolína 
konané dne 26. listopadu 2015 od 15:00 hod. v zasedací síni kolínské radnice 
 
 
Přítomni: Pavel Kárník, Petr Křemen, Jarmila Novotná, Filip Šádek, Jan Švarc, Jaroslav Pejša, 

Kateřina Slavíčková 

Omluveni: Roman Škrabánek, Iveta Mikšíková, Ladislav Jouza, Vladimír Rišlink, Martin 
Škorpík, Miroslav Macháček 

Nepřítomni: - 

Hosté:  Gabriela Malá 
 
 

PROGRAM 
 

1. Zahájení 

2. Pojmenování nové ulice v Kolíně – Sendražicích 

3. Informativní zpráva o účasti Kolína na veletrzích cestovního ruchu 

4. možnost využití zbylých finančních prostředků komise na leták k vodárně 

5. Idea vánočních trhů v Kolíně 

6. Diskuze a Závěr 

 

 
 

1. Zahájení 

Zahájení:  15:00 hod. předsedou komise Mgr. Pavlem Kárníkem 

Zapisovatel:  Bc. Petr Křemen 

 
 

2. Pojmenování nové ulice v Kolíně – Sendražicích 

Komise pro místopis, cestovní ruch a propagaci města (dále jen komise) doporučuje Radě města Kolína 
pojmenovat novou ulici v místní části Kolín – Sendražice jako OSADNÍ. 

PRO  PROTI  ZDRŽEL SE 

6  1  0 

 

 

 

3. Informativní zpráva o účasti Kolína na veletrzích cestovního ruchu 

p. Kárník: Letos chce Středočeský kraj vystavovat na veletrzích samostatně bez účasti středočeských měst, 
dříve náklady takto činily kolem 15 tisíc, bez kraje by náklady činily cca 50 tisíc. Úroveň veletrhů jde 
dlouhodobě pomalu dolů, ale asi je třeba se aspoň nějakého zúčastnit. Předběžně domluveno se Zlatým 
pruhem Polabí a Adjustem, že materiály Kolína tam budou. Otázka je, jestli se má Kolín účastnit přímo i 



fyzicky, což je letos vzhledem k výše uvedenému finančně náročné. Jsou města, co jezdí dlouhodobě 
samostatně, např. Příbram, Sedlčany… Účastníme se Regionů v Lysé nad Labem, Adjust doporučoval 
Bratislavu. 

 

 

4. možnost využití zbylých finančních prostředků komise na leták k vodárně 

p. Kárník: Možné dotisknout devátý díl tematických letáků Kolína o vodárně s tím, že by se tento dal do 
distribuce po celé republice, plus se připravuje jeden komplexní leták o městě, jakýsi výtah těch osmi, resp. 
devíti, který také půjde do celorepublikové distribuce. 

Komise jednomyslně doporučuje Radě města Kolína využít zbylé finanční prostředky z rozpočtu komise na 
tisk propagačního letáku ke kolínské vodárně. 

Pro  proti  zdržel se 

7  0  0 

 

 

5. Idea vánočních trhů v Kolíně 

p. Křemen: Po předchozích schůzkách s ORR a OŠKS a s panem starostou vznikla idea pořádání 
dlouhodobějších vánočních trhů v Kolíně po vzoru např. Litoměřic či Chebu. Cesta to bude dlouhodobější, 
lze předpokládat, že ideálu může být dosaženo v horizontu cca tří let. Vize je taková, že by se v Kolíně 
konaly dlouhodobější vánoční trhy, ať už mezi dvěma adventními víkendy, jako je tomu např. 
v Litoměřicích, nebo po celý advent, jako tomu je např. v Chebu. Trhy by byly doplněny doprovodným 
programem o každé z adventních nedělí, ať už by to bylo rozsvěcení vánočního stromu a zahájení trhů, 
mikulášská nadílka a slet čertů, velký vánoční řemeslný jarmark a soutěž o nejlepší vanilkové rohlíčky, či 
slavnostní zakončení trhů s vánočním koncertem nějaké známější osobnosti a prskavkový průvod 
s betlémským světlem, k tomu každý týden slavnostní rozsvícení svíce na velkém adventním věnci a o 
nedělích každou celou hodinu po dobu programu trubači hrající z balkónu radnice vánoční koledy, jako je 
tomu například v Innsbrucku. To by s sebou neslo nákup dřevěných boudiček a jejich výzdobu pro trhovce, 
na což by se daly čerpat prostředky z grantového programu TPCA pro Kolínsko. De facto by se jednalo o 
jakousi obdobu kolínského kulturního léta, ale samozřejmě s vánoční tématikou a věřím, že méně nákladné. 

 

 

6. Diskuze a Závěr 

p. Kárník: Připravuje se brožurka s rodinnými cyklovýlety, tematicky bude pokračováním dráčků, letos budou 
první dva výlety, postupně se budou připravovat další. 

Jednání čtvrté schůze komise ukončeno v 16:45 hod. předsedou komise Mgr. Pavlem Kárníkem. 

Termín a místo příštího zasedání bude upřesněno mailem členům komise a hostům. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Pavel Kárník 
předseda Komise pro místopis, cestovní ruch a propagaci města 


